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Eladó Családi ház, 110 m2, 2 937 m2 telek, Somogyzsitfa
23 500 000 Ft ( ~60 856 € )

Somogyzsitfán eladó egy tágas családi ház, nagy udvarral!

Adatlap sorszáma: #696900312

Szobák: 2 + 1

Építési mód: Tégla

Belső állapot: Átlagos

Külső állapot: Átlagos

Fűtés: Vegyes tüzelés

Építés éve: 1965

Kilátás: Vegyes

Komfort: Összkomfort

Villany: Bevezetve (230 Volt)

Víz: Van, saját vízórával

Gáz: Gázvezeték a telek előtt

Csatorna: Derítő

Tv: Digitális TV adás

Internet: Szélessávú (>10Mbps)

Parkolás: Garázsban

Bútorozottság: Bútorozatlan

Akadálym.: Nem akadálymentesített

Energ. tan.: F

Az Ön kapcsolattartója:

Harangozó Erik
Irodavezető

+36 30 579-6257
otthonmanager@gmail.com

1.-Magyar leírás

2.-Deutsche Beschreibung

3.-English Description

Somogyzsitfán, kellemes falusi környezetben található ez a 2937 m2-es telekre

épült, tágas családi ház, amelyhez tartozik egy utcafrontról elérhető üzlet is.

Azoknak a családoknak ajánlom ezt az ingatlant, akik egy nyugodt falusi

környezetben szeretnék berendezni otthonukat és eltölteni a mindennapokat. Az

ingatlanban három szoba lett különválasztva, emiatt remek a helykínálat, így a

család minden tagja kényelmesen elfér. A konyha elrendezését illetve méretét

tekintve tökéletes a sütés-főzéshez, így a háziasszony kényelmesen és vidáman

kedveskedhet a családnak. Amennyiben szeretnek az udvaron tevékenykedni,

virágos kertet ültethetnek, grill partyt rendezhetnek, házi kedvencet

is tarthatnak, saját játszóteret varázsolhatnak gyermekük számára vagy akár

haszonállatokat is tarthatnak, mert mindezekre is megvan a megfelelő méretű

hely. Az udvaron helyet foglal továbbá két melléképület is. A házban a meleg

vizet villanybojler, a fűtését pedig egy vegyestüzelésű kazán biztosítja.

Másodlagos fűtésként kandalló is használható. Az ingatlan üzleti lehetőséget is

rejt magában, hiszen korábban egy kis vegyesbolt működött benne. Mivel

jelenleg a településen nincs másik bolt, érdemes lenne újra nyitni, vagy

éppenséggel kiadni a helyet, így extra bevételt termelhet a családnak. Autóval

12 perc alatt Marcaliba érhetünk, ami egy közepes méretű város, itt

különböző szupermarketek, óvoda, iskola, gimnázium, fürdő, kórház, éttermek

és cukrászdák is találhatóak. A Balaton partot 20 perc autózással

 megközelíthetjük. Természet kedvelők, illetve hobbi vadászok figyelmébe

ajánlanám még, hogy a közeli erdészetnél van lehetőség vadászatra is, valamint

a környező területeken remek túralehetőségeket találhatunk.

Ez az ingatlan remek, igaz? Részletesebb információkért és időpont

egyeztetésért kérem telefonáljon! Vásárlási vagy értékesítési céllal keresse

bizalommal az Otthon Manager referenseit! Mi segítünk elérni a céljait, az ország

bármely területén! Amennyiben egy kedvező hitel ajánlatra lenne szüksége,

tanácsadónk számos bank kínálatából választja ki Önnek a legmegfelelőbbet egy

ingyenes konzultációt követve!

Legyen egy csodás és eredményes napja!

In Somogyzsitfa, in einer angenehmen ländlichen Umgebung, finden Sie dieses

geräumige Familienhaus, das auf einem 2937 m2 großen Grundstück erbaut

wurde und zu dem ein von der Straße aus zugängliches Geschäft gehört. Ich

empfehle diese Immobilie für Familien, die ihr Haus einrichten und ihren Alltag in

einer ruhigen dörflichen Umgebung verbringen möchten. Die Immobilie verfügt

über drei getrennte Zimmer und bietet somit viel Platz für alle

Familienmitglieder. Die Küche hat die perfekte Größe und Aufteilung zum

Kochen und Backen, so dass die Gastgeberin die Familie bequem und mit Spaß

bewirten kann. Wenn Sie gerne im Garten aktiv sind, können Sie einen

Blumengarten anlegen, grillen, ein Haustier halten, einen eigenen Spielplatz für

Ihre Kinder schaffen oder sogar Vieh halten, denn für all das ist Platz vorhanden.

Es gibt auch zwei Nebengebäude auf dem Hof. Das Haus wird mit einem

elektrischen Heizkessel beheizt, und die Warmwasserversorgung erfolgt über

einen Heizkessel mit einem kombinierten Heiz- und Kühlsystem. Ein Kamin kann

als Sekundärheizung genutzt werden. Die Immobilie hat auch kommerzielles

Potenzial, da sie früher ein kleines Lebensmittelgeschäft war. Da es derzeit kein

anderes Geschäft im Dorf gibt, wäre es lohnenswert, es wieder zu eröffnen oder

die Räume zu vermieten, um ein zusätzliches Einkommen für die Familie zu

erzielen. Marcali ist eine mittelgroße Stadt, 12 Minuten mit dem Auto entfernt,

mit verschiedenen Supermärkten, einem Kindergarten, einer Schule, einem

Gymnasium, einem Heilbad, einem Krankenhaus, Restaurants und Konditoreien.

Das Ufer des Plattensees ist in 20 Autominuten zu erreichen. Für Naturliebhaber

und Hobbyjäger gibt es in der Nähe ein Waldgebiet, in dem man jagen kann, und

in der Umgebung gibt es tolle Wandermöglichkeiten. 

Diese Immobilie ist großartig, oder? Rufen Sie uns an für weitere Informationen

und um einen Termin zu vereinbaren! Wenn Sie kaufen oder verkaufen möchten,

wenden Sie sich bitte an den Home Manager! Wir können Ihnen helfen, Ihre

Ziele zu erreichen, überall im Land! Sollten Sie ein günstiges Kreditangebot

benötigen, wählen unsere Berater nach einem kostenlosen Beratungsgespräch

aus einer Vielzahl von Banken das für Sie am besten geeignete aus!

Ich wünsche Ihnen einen schönen und produktiven Tag!

In Somogyzsitfa, in a pleasant rural environment, you will find this spacious

family house built on a 2937 m2 plot, which includes a shop accessible from the

street front. I recommend this property to families who would like to furnish their

home and spend their everyday life in a peaceful village environment. The

property has three separate rooms, which makes it a great space for all

members of the family. The kitchen is the perfect size and layout for cooking

and baking, so the hostess can enjoy the family in comfort and fun. If you like to

be active in the garden, you can plant a flower garden, have a barbecue, keep a

pet, create your own play area for your children or even keep livestock, because

there is space for all of these. There are also two outbuildings in the yard. The

house is heated by an electric boiler and the hot water is supplied by a boiler

with a combined heating and cooling system. A fireplace can be used as a

secondary heating. The property also has commercial potential as it was

previously a small grocery store. As there is no other shop in the village at

present, it would be worth reopening or renting out the space to generate extra

income for the family. Marcali is a medium sized town, 12 minutes by car, with

various supermarkets, a kindergarten, school, high school, spa, hospital,

restaurants and pastry shops. The shores of Lake Balaton can be reached in 20

minutes by car. For nature lovers and hobby hunters, there is a nearby forestry

where you can go hunting, and there are great hiking opportunities in the

surrounding areas. 

This property is great, right? Please call for more information and to make an

appointment! If you are looking to buy or sell, please contact the Home

Manager! We can help you achieve your goals, anywhere in the country! Should

you need a favourable loan offer, our advisors will select the most suitable one

for you from a wide range of banks, following a free consultation!

Have a wonderful and productive day!


